
 

Zápis z 5./IX. schůze Finančního výboru ZMČ Brno-Tuřany ze dne 21.02.2024 

Místo konání: ÚMČ Brno-Tuřany  

Přítomní členové dle prezenční listiny:  Bc. Lukáš Lach, Ing. Petr Svoboda, Ing. Hanuš Horák, Kateřina 

Porubanová 

Omluveni:   

Ing. Jana Kučerová 

Host:  Ing. Tomáš Hornoch 

Program zasedání FV 

1. Zahájení, schválení programu, schválení ověřovatele zápisu a usnesení 

2. Připomínky k předcházejícímu zápisu, kontrola úkolů a usnesení 

3. Rozpočtová opatření 01/2024 

4. Plnění rozpočtu 1-12 2024 

5. Rozpočet Městské části 2024 

6. Různé, usnesení, závěr 

 

Ad 1) Ing. Hanuš Horák zahájil schůzi výboru v 18.00 a přednesl program pro stávající jednání. 

Ověřovatelem zápisu byla jmenována Bc. Lukáš Lach 

Usnesení: Finanční výbor schvaluje přednesený program jednání. 

Hlasování: pro - 4 , proti - 0, zdržel se - 0. Program jednání byl schválen. 

Usnesení: Finanční výbor schvaluje ověřovatelem zápisu a usnesení Bc Lukáše Lacha 

Hlasování: pro - 4, proti - 0, zdržel se – 0. Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 2) 

K zápisu z poslední schůze finančního výboru nebyla vznesena žádná připomínka.  

 



Ad 3) 

Ing. Hornoch připravil členům výboru s předstihem v elektronické podobě materiály k rozpočtovým 

opatřením schvalovaným Radou.  K materiálům proběhla diskuse. Finanční výbor se shoduje, že hned 

první měsíc Rada MČ předkládá rozpočtové opatření s ve výši 22 mil Kč, což je docela dost. Jinak 

rozpočtové opatření FV bere na vědomí. 

Usnesení: Finanční výbor bere na vědomí předložená rozpočtová opatření. 

 Hlasování: pro - 4, proti - 0, zdržel se – 0. Usnesení bylo přijato. 

Ad4) 

Ing. Hornoch připravil podklad Plnění rozpočtu 1-12 2023, na schůzi zmínil, že účetní závěrka byla 

ověřena auditorskou firmou. Zpráva bude k dispozici v 04/2024 

K uvedenému tématu proběhla krátká diskuse.   

FV požádal Ing. Svobodu o detailní finanční analýzu  provozu Sportovní haly za posledních 5 let 

Usnesení: Finanční výbor bere na vědomí předložený dokument 

 Hlasování: pro - 4, proti - 0, zdržel se – 0. Usnesení bylo přijato. 

Ad5) 

Byl předložen Rozpočet Městské části Brno-Tuřany pro rok 2024. K danému tématu proběhla diskuse.  

Usnesení: Finanční výbor bere na vědomí předložený dokument 

 Hlasování: pro - 4, proti - 0, zdržel se – 0. Usnesení bylo přijato. 

 

 

Předseda finančního výboru ukončil zasedání v 19:00. 

 

 

Zapsal: Ing. Hanuš Horák, předseda finančního výboru 

 

 

Ověřil: Bc. Lukáš Lach, člen finančního výboru 


